

التاريخ : 04.01.2021

Messrs. Tour Operators
Circular No. (1) 2021
Subject: Reopening of Desert Tour activities

السادة/ الشركات السياحية المحترمين
تعميم رقم (1) 2021
الموضوع : إعادة مزاولة نشاط الرحلات السياحية
الصحراوية

Greetings from Sharjah Commerce and Tourism Development Authority and many thanks for your continued cooperation with the Authority, In reference to the above topic, and based on the decision issued by the Emergency, Crisis and Disaster Management Team in the emirate of Sharjah, we would like to inform you that a decision has been made to reopen and carry out the activities related to desert tourism trips in the desert areas of the emirate.

Accordingly, and before resuming the activity, all preventive measures and procedures must be taken according to **the guidelines for desert activities (safari) during the Covid-19 period**, available in the below link:

[Press here](#)

Please note that compliance with these instructions will be verified by the Authority's inspectors, to ensure that all guidelines are applied in the desert areas of the emirate.

We urge compliance with the guidelines in order to avoid the legal measures that will be taken against violators.

Kind regards

حكومة الشارقة
Government of Sharjah
هيئة الإنماء التجاري
والسياحي بالشارقة
Sharjah Commerce & Tourism
Development Authority



و تفضلو بقبول وافر التحية و التقدير

تهديكم هيئة الإنماء التجاري و السياحي بالشارقة أطيب التحيات ، نود بداية أن نتقدم بخالص الشكر و التقدير على تعاونكم الدائم مع الهيئة ، وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، و بناءً على القرار الصادر من فريق إدارة الطوارئ و الأزمات و الكوارث في إمارة الشارقة، نفيدكم علماً بأنه قد تقرر إعادة فتح و مزاولة الأنشطة المتعلقة بالرحلات السياحية الصحراوية في المناطق الصحراوية التابعة للإمارة.

و بناءً عليه و قبل إعادة مزاولة النشاط ، يجب اتخاذ جميع الإجراءات و التدابير الوقائية حسب ما ورد في **الدليل الإرشادي للإجراءات الاحترازية خلال فترة كوفيد-19** ، **الرحلات الصحراوية السياحية (السفاري)** و المتاح من خلال **الرابط التالي :**

[إضغط هنا](#)

و يرجى العلم بأنه سيتم التحقق من الإلتزام بهذه التعليمات من قبل مفتشي الهيئة، للتأكد من تطبيق جميع الإرشادات في المناطق الصحراوية التابعة للإمارة.

آملين منكم التقيد بما أشرنا إليه تفادياً للإجراءات القانونية التي ستتخذ بشأن المخالفين وفق التشريعات النافذة.